陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零

CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 25043

7th November 2025

Dear Parents / Guardians,

Parent-Child Leather Crafting Workshop

To promote hands-on learning and enhance the relationship between parents and students, our school will organise a "Parent-Child Leather Crafting Workshop", introducing the basic principles and techniques of stitching a leather cardholder. Participants can create their cardholder with their son to enjoy family time and relieve stress. Each of the participants can have their names embossed on the cardholder and make their unique cardholder. All parents are welcomed to register for the workshop.

Details of the Parent-Child Leather Crafting Workshop:

Date: 5th December 2025 (Friday) Time: 4:00 p.m. – 5:30 p.m. (1.5 hours)

Venue: School Canteen (G/F) Target: Parents and Students

Quota: 15 pairs of parent and child Fee: Free of charge

Note: If there are too many applicants, the participating list will be decided by a draw. Selected

participants will receive further notice.

Reminders for Participants:

1. It is recommended to wear light and comfortable clothing.

2. It is recommended to minimize the use of mobile phones during the event to enhance your engagement and experience.

3. Please arrive at the venue on time.

Parents should reply to this circular via e-class by 17th November 2025 (Monday). For further inquiries, please contact Ms. HK Wong at 2711 8175. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona

Principal

Encl: Parent-Child Leather Crafting Workshop Poster

陳瑞祺(喇沙)書院九龍何文田常和街四號

電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:25043

敬啟者:

「皮革工藝親子工作坊」

為推廣體驗式學習並增進親子關係,本校將舉辦「皮革工藝親子工作坊」。工作坊將介紹 製作皮革卡片套的原理和技巧。參加者可與兒子一同參與工作坊,享受天倫共敘的時光,排 解學習和工作的壓力。每位參加者均可獲得一個卡片套,並刻上個人名字,增添獨特性。歡 迎家長踴躍報名!

「皮革工藝親子工作坊」詳情如下:

日期:2025年12月5日(星期五)

時間: 4:00 p.m. - 5:30 p.m. (1.5 小時)

地點:學校飯堂(地下)

活動對象:家長及學生

名額:15 對親子

費用:全免

註:如報名人數眾多,將以抽籤形式決定,並個別通知參加者。

參加者須知:

- 1. 建議穿着輕便舒適的衣服。
- 2. 活動期間請盡量放下手機,以便專注投入活動體驗。
- 3. 請按時抵達活動場地。

有意參加的家長請於 E-class 內回覆,截止報名日期為 **2025 年 11 月 17 日 (星期一)**。如有問題,請致電學校 2711 8175 向黃愷琪主任查詢。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長

李寶珠 啟

二〇二五年十一月七日

附件:皮革工藝親子工作坊海報



CRAFTING WORKSHOP

Stitching a leather cardholder with every stitch and thread, you can personally emboss your name or design on the spot. The finished product is unique and practical!

Join our educational Parent-Child Leather Crafting Workshop and have fun!

- Hands-on Experience
- Create Unique Handmade Cardholders
- Boost Your Creativity
- Relieve Your Stress

5 DEC 2025 (FRI) 4:00 P.M. - 5:30 P.M.

Location:
CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
G/F CANTEEN





